
Graag willen wij als CDA de volgende art. 50 vragen stellen aan college: 

 

Als gevolgen meerderheidsbesluit in de raad van WB om niet in te stemmen met uitbreiding van het 

regelstation in Neerijnen krijgt onze fractie veel vragen van bezorgde ondernemers en inwoners die 

hun SDE subsidie mislopen en investeringen in verduurzaming van hun bedrijf woning nu niet kunnen 

doen het ook onduidelijk is wanneer wel. 

 

1) kan het college een beeld geven van de gevolgen voor met name de glastuinbouw in onze 

gemeente, alsmede woningbouwprojecten? 

2) Zijn er contacten met Liander om tot spoedige oplossing te komen? 
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